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PROTOKÓŁ NR VII/19 

Z VII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 14 MARCA 2019 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 20 radnych 

   Nieobecna: radna Gabriela Polańska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta Żyrardowa, 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

2. wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów  

w prawa własności tych gruntów; 

3. wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. Waryńskiego 1 

w Żyrardowie na okres powyżej 3 lat; 

4. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Żyrardowa. 

III.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV.  Wolne wnioski. 

V.  Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2. 

W dniu 14 marca 2019 r. o godz. 15.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady VII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad I.3. 

Pani Małgorzata Szustakiewicz, Sekretarz Miasta, zwróciła się z prośbą o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Miejskiej 

Komisji Wyborczej powołanej w celu przeprowadzenia wyborów w jednostkach pomocniczych. 
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Radna Żaneta Wesołowska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku przy  

ul. Waryńskiego 1 w Żyrardowie na okres powyżej 3 lat. Wniosek uzasadniła wątpliwościami 

związanymi z finansowaniem żłobka, który miałby zostać otwarty w nieruchomości, czy z jego 

planowanym funkcjonowaniem. 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały  

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Miejskiej Komisji Wyborczej 

powołanej w celu przeprowadzenia wyborów w jednostkach pomocniczych. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Wyniki głosowania nad rozszerzeniem porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Miejskiej Komisji Wyborczej powołanej w celu 

przeprowadzenia wyborów w jednostkach pomocniczych: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta*, radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-

Wrzesień, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietruszewski, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

* Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki w związku z awarią sprzętu do głosowania. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. Waryńskiego 1  

w Żyrardowie na okres powyżej 3 lat. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli 

wniosek 11 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. Waryńskiego 1 w Żyrardowie na okres 

powyżej 3 lat: 

„za” – 11 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 7 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Artur Pietruszewski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Marek 

Treliński; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło.  

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 
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Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli porządek 18 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny 

Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II.  

II.  Projekty uchwał w sprawie:       

1. ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

2. wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów  

w prawa własności tych gruntów; 

3. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa; 

4. wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Miejskiej Komisji Wyborczej powołanej  

w celu przeprowadzenia wyborów w jednostkach pomocniczych. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z VI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 18 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z VI Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietruszewski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 
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II. Projekty uchwał 

Ad II.1.  

Pani Monika Rogowiecka-Lasota, główny specjalista w Wydziale Gospodarki Komunalnej  

i Ochrony Środowiska, przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z autopoprawką polegającą na przywołaniu  

w podstawie prawnej ustawy o samorządzie gminnym. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ oraz Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ. Członkowie obu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt. 

Radny Grzegorz Obłękowski złożył wniosek w sprawie ustalenia wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na poziomie 19 zł miesięcznie za zbieranie i odbiór  

w sposób selektywny. Argumentował, że zaproponowana w projekcie uchwały stawka jest zbyt wysoka, 

a nadwyżka będzie służyła pokryciu braków w finansowaniu, które powstały w minionych miesiącach. 

Wspomniał o możliwości ograniczenia kosztów generowanych przez system tak, by stawka wyniosła 

ok. 18–20 złotych, nie zaś proponowane 25 zł. Pytał także o koszt ponoszony przez Miasto z tytułu 

dzierżawy i mycia pojemników – podkreślił, że po podpisaniu umowy z nowym wykonawcą koszt ten 

nie będzie ponoszony, gdyż poniosą go właściciele lub zarządcy nieruchomości. 

Radny Arkadiusz Rzepecki podkreślił, że ustalana właśnie stawka nie musi obowiązywać przez 

najbliższy rok i na jej elementy nie wpływają ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Miasta Żyrardowa podjętego podczas minionej sesji. Przypomniał, że po przetargu może 

zostać wyłoniony nowy operator i ustalona nowa stawka, zaś obecnie dyskutowana może okazać się 

obowiązująca tylko przez dwa miesiące. 

Radny Marek Treliński wyjaśnił, że zaproponowana stawka została wyliczona na podstawie 

obecnych kosztów funkcjonowania systemu odbioru odpadów, zaś proponowanie innej stawki  

nie ma uzasadnienia ekonomicznego. Podkreślił, że nie można przewidzieć, jak koszty te zmienią się 

po przetargu. Odniósł się również do finansowania systemu, zaznaczając, że zgodnie z przepisami prawa 

powinien się on bilansować, tymczasem obecnie jest zasilany środkami z budżetu Miasta. Opowiedział 

się za przyjęciem stawki w wysokości 25 zł. 

Pan Łukasz Choiński, Zastępca Prezydenta Miasta, poinformował, że od września do grudnia 

2018 r. Miasto co miesiąc dopłacało 90 tys. zł, zaś od stycznia co miesiąc dopłaca 330 tys. zł. Podkreślił, 

stawkę opłat należy podnieść, bo zgodnie z prawem system powinien się bilansować. 

Radny Grzegorz Obłękowski zwrócił uwagę na fakt, że mimo zapewnień o samofinansowaniu 

systemu, Miasto do niego dopłaca już od kilku miesięcy, wskazując, że należało najpierw zmienić stawkę,  

a dopiero później płacić więcej wykonawcy. Podkreślił, że zależy mu na dyskusji nad rzeczywistymi 

kosztami funkcjonowania systemu, i argumentował, że gdyby celem nie było podniesienie stawki „na zapas”, 

to odbyłoby się to po rozstrzygnięciu przetargu. Wyraził żal, że Rada Miasta poprzedniej kadencji nie 

pochyliła się nad urealnieniem stawki, gdy tylko pojawiła się konieczność dopłaty z budżetu Miasta.  
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Radny Ryszard Mirgos przypomniał, jak ustalano stawkę w roku 2013 oraz w roku 2015. 

Podkreślił, że zaproponowana stawka jest realna i może obowiązywać przez najbliższe miesiące. 

Radny Marek Treliński odniósł się do niepodniesienia stawki w okresie wcześniejszym. 

Radna Grażyna Stefańska podkreśliła, że władze Miasta muszą być wiarygodne dla 

mieszkańców. Przypomniała, że kiedy w 2015 r. zmieniana była stawka za śmieci, to padały 

zapewnienia o jej obowiązywaniu do końca trwania umowy. Podkreśliła, że aby być wiarygodnym, 

należałoby utrzymać dotychczasową stawkę. Zaproponowała, żeby Miasto dopłacało do odbioru 

odpadów do końca obowiązywania umowy przy jednoczesnym utrzymaniu obecnej stawki. Wskazała 

na konieczność poprawy windykacji należności. 

Radny Grzegorz Obłękowski wskazał, że w kalkulacji, którą radni otrzymali, ujęto koszty 

roczne i to tylko do nich – nie zaś do kosztów miesięcznych lub obejmujących cały czas trwania umowy 

– mogą się odnieść. Zapytał, jakie są obecnie miesięczne koszty operatora, a jakie zaplanowano w nowej 

stawce. Podkreślił, że według wyliczeń operator otrzyma 1,7 mln zł więcej w skali roku, co będzie miało 

znaczący wpływ na ustalenie stawki. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota poinformowała, że miesięczne wynagrodzenie wykonawcy  

z tytułu realizacji usługi to kwota 668 936 zł. Wysokość ta została ustalona w styczniu na mocy aneksu 

nr 2 do umowy. Dodała, że w wyliczeniach ujęta jest również waloryzacja opłat uiszczanych od czasu 

pierwszej podwyżki wynagrodzenia wykonawcy we wrześniu 2018 r. 

Radny Artur Pietruszewski zwrócił uwagę na fakt, że nieprzyjęcie uchwały o zwiększeniu 

stawki może skutkować wypowiedzeniem przez operatora umowy i w konsekwencji zaleganiem śmieci 

na ulicach. Dodał, że brakuje adresowanych do mieszkańców informacji wyjaśniających, z czego 

wynika konieczność zwiększenia opłat.  

Radna Elżbieta Wrońska stwierdziła, że niejasne jest dla niej straszenie, że firma zerwie umowę. 

Wyraziła zaniepokojenie tym, że ponad sto osób prawnych i około 2 tys. osób fizycznych nie reguluje 

zobowiązań z tytułu odbioru śmieci, a także tym, jak bardzo liczby te wzrosną po podwyżce opłaty. 

Pytała, czy osoby niepłacące mogą liczyć na pomoc, a także czy kontrolowana jest liczba złożonych 

deklaracji przez mieszkańców Miasta.  

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do kar ujętych w umowie – wyjaśnił, że wysokość kary 

wynika z wartości kontraktu pozostałego do realizacji i wynosiłaby dla wykonawcy ok. 300 tys. zł, co byłoby 

dla niego mniejszą startą niż kontynuowanie realizacji umowy za stawkę pierwotnie zapisaną w umowie. 

Przypomniał, że o tej sytuacji radni byli informowani, a także odniósł się do przetargu z roku 2015.  

Radny Grzegorz Obłękowski zapytał, jakie są procedury, jeśli chodzi o nadzór wykonawcy  

w kontekście selektywnego odbierania odpadów. Podtrzymał również swój wniosek o zmianę  

w projekcie uchwały w postaci ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny na poziomie 19 zł miesięcznie.  

Pan Łukasz Choiński odniósł się do pytań radnej Elżbiety Wrońskiej. Poinformował,  

że dłużnicy mogą skorzystać z rozłożenia należności na raty, zaś rodziny wielodzietne mogą korzystać 



Protokół nr VII/19 z VII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 14.03.2019  

6 

z ulgi. Nawiązał do wypowiedzi innych radnych, a także wyjaśnił, że proponowana stawka jest efektem 

bilansowania systemu, które można przeprowadzić również w innym terminie, ale wówczas konieczne 

byłyby dalsze dopłaty z budżetu Miasta. 

Radny Marek Treliński stwierdził, że podpisanie umowy z operatorem na cztery lata nie było 

błędem, bo dłuższy czas świadczenia usług przełożył się na niższą cenę. Przypomniał, że sytuacja  

na rynku odpadów komunalnych pogorszyła się w całej Polsce i nie tylko Żyrardów boryka się z tego 

powodu z problemem podwyżek.  

Mieszkanka zwróciła uwagę na zapis w § 1 projektu uchwały, stwierdzając, że w jej opinii 

powinno znaleźć się wyjaśnienie, że opłata naliczana jest od osoby. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wyjaśnił, że sposób naliczania opłaty uregulowany jest w innej – 

nadal obowiązującej – uchwale, natomiast ta, o uchyleniu której dyskutują radni, dotyczy tylko 

wysokości stawki.  

W związku z brakiem zgłoszeń kolejnych mówców przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem 

radnego Grzegorza Obłękowskiego. W głosowaniu jawnym udział wzięło 20 radnych, którzy odrzucili 

wniosek 10 głosami „przeciw”, przy 7 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Grzegorza Obłękowskiego: 

„za” – 7 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radny Jerzy Naziębło, radny 

Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 10 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Artur 

Pietruszewski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Mateusz Nalej, radny Krzysztof Skrobisz, radna Żaneta 

Wesołowska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym udział wzięło 20 radnych, którzy 

poparli przedłożony projekt 13 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

„za” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Artur Pietruszewski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radny Jerzy 

Naziębło, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 
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Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, odniósł się do sytuacji  

na rynku odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych na terenie województwa mazowieckiego, 

a także wyjaśnił, że wzrost opłat, który w głosowaniu został przyjęty przez Radę Miasta, ma na celu 

zbilansowanie systemu w ramach obowiązującej umowy. Podkreślił, że ceny rosną nie tylko  

w Żyrardowie, lecz także w innych gminach. Wspomniał o kosztach generowanych przez Regionalne 

Instalacje Przetwarzania Odpadów Komunalnych czy o staraniach zmierzających do utworzenia 

RIPOK-u na terenie zamkniętego składowiska w Słabomierzu oraz do stworzenia spółki celowej, która 

mogłaby przejąć obowiązki związane z odbiorem odpadów z terenu Żyrardowa. Wskazał, że stworzenie 

RIPOK-u na terenie powiatu żyrardowskiego jest jedynym sposobem na obniżenie opłat za odpady 

komunalne. Podziękował radnym, którzy poparli uchwałę, za odwagę i odpowiedzialność. 

 

Ad II.2. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, p.o. Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego  

i Nieruchomości, przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości oraz warunków udzielania 

bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

stanowiących własność Gminy Miasto Żyrardów w prawa własności tych gruntów.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ oraz Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ. Członkowie obu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwały 

w sprawie wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Miasto 

Żyrardów w prawa własności tych gruntów. W głosowaniu jawnym udział wzięło 20 radnych, którzy 

poparli przedłożony projekt 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wysokości oraz warunków udzielania bonifikat od 

opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 

własność Gminy Miasto Żyrardów w prawa własności tych gruntów: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietruszewski, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad II.3. 

Pan Piotr Cuper, przedstawiciel Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  
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na terenie Miasta Żyrardowa. Wspomniał również o autopoprawce polegającej na skreśleniu słowa 

„projekt” w § 1 i w § 2 projektu. 

Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt. 

Pan Łukasz Choiński odniósł się do zgłoszonych autopoprawek i prosił, aby § 2 pozostawić  

w przedstawionym brzmieniu, bez autopoprawki.  

W związku z brakiem zgłoszeń kolejnych mówców przeprowadzono głosowanie nad 

przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym udział wzięło 19 radnych, którzy 

jednogłośnie poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietruszewski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Edyta Lubańska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Ad II.4. 

Pani Małgorzata Szustakiewicz, Sekretarz Miasta, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa do Miejskiej Komisji Wyborczej powołanej  

w celu przeprowadzenia wyborów w jednostkach pomocniczych. 

Radny Józef Kapusta zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza Sowy, który nie wyraził zgody 

na kandydowanie. 

Radny Arkadiusz Sowa zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Wardziaka, który nie wyraził 

zgody na kandydowanie. 

Radny Sławomir Wardziak zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Naleja, który wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił kandydaturę radnego Jarosława Gejcyga, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radna Anna Maria Kozłowska zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Skrobisza, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wiceprzewodniczący Józef Kapusta zapytał, czy Rada ma wskazać trzech przedstawicieli. 
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Pani Małgorzata Szustakiewicz poinformowała, że przedstawicieli musi być co najmniej dwóch, 

a także wskazała, że maksymalna liczba członków Miejskiej Komisji Wyborczej wynosi dziewięć osób. 

Radna Elżbieta Wrońska zgłosiła kandydaturę radnego Józefa Kapusty, który wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Wiceprzewodniczący Józef Kapusta wnioskował o głosowanie nad kandydaturami blokiem. 

W związku z brakiem zgłoszeń kolejnych mówców przeprowadzono głosowanie nad 

wnioskiem wiceprzewodniczącego Józefa Kapusty. W głosowaniu jawnym udział wzięło 20 radnych, 

którzy jednogłośnie poparli wyrazili swoje poparcie dla nich. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem wiceprzewodniczącego Józefa Kapusty: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad zgłoszonymi kandydaturami. W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 20 radnych, którzy jednogłośnie poparli przedłożony wniosek. 

Wyniki głosowania nad zgłoszonymi kandydaturami: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli 

Rady Miasta Żyrardowa do Miejskiej Komisji Wyborczej powołanej w celu przeprowadzenia wyborów 

w jednostkach pomocniczych. W głosowaniu jawnym udział wzięło 20 radnych, którzy jednogłośnie 

poparli przedłożony projekt. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Żyrardowa  

do Miejskiej Komisji Wyborczej powołanej w celu przeprowadzenia wyborów w jednostkach pomocniczych: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietruszewski, 
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radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Gabriela Polańska. 

 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

IV. Wolne wnioski 

Mieszkaniec poruszył kilka tematów. Zwrócił uwagę na kolejkę pacjentów ustawiającą się 

przed przychodnią przy ul. Wyspiańskiego w oczekiwaniu na otwarcie zapisów, prosił o przywrócenie 

symboli Żyrardowa w logo Centrum Kultury, a także zaprosił zebranych na koncert charytatywny  

w dniu 12 kwietnia br. 

Radny Jerzy Naziębło złożył wniosek w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa na terenie parkingu 

„Parkuj i Jedź”, ze szczególnym wskazaniem na rowery pozostawiane na nim przez dojeżdżających koleją. 

Radny Artur Pietruszewski poruszył temat PDF-ów z OCR-em, prosząc o przygotowywanie 

materiałów z funkcją wyszukiwania. 

Pani Małgorzata Szustakiewicz wyjaśniła, że stosowne oprogramowanie zostało zakupione  

w ostatnim czasie i będzie używane. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do programu umożliwiającego wyszukiwanie tekstu i wskazał, 

że korzystne byłoby jego stosowanie w odniesieniu do wszystkich dokumentów zamieszczanych  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Przewodniczący Ryszard Mirgos poinformował, że podczas posiedzeń Komisji Rewizyjnej 

RMŻ oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, które odbyły się przed sesją, wyłoniono  

w głosowaniach nowych przewodniczących obu Komisji. Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej RMŻ 

został radny Artur Pietruszewski, zaś Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ został 

radny Mateusz Nalej. Przypomniał również o zaplanowanych szkoleniach dla radnych oraz  

przekazał zaproszenie na drogę krzyżową ulicami Miasta. 

 

V. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za przybycie oraz owocne dyskusje. Obrady VII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 17.16. 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=52157 

 

Protokół sporządziła dnia 20 marca 2019 r. Dorota Rdest 


